

Exhibit 6

**SCREENSHOT OF ARCHIVE OF WEBSITE
[9XIUFACEBOOK.NET]
(ORIGINAL IN SIMPLIFIED CHINESE)**

9XIUFACEBOOK.NET (CAPTURED ON NOVEMBER 25, 2017 USING INTERNET ARCHIVE)

Facebook账号出售 facebook账号

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

Internet Archive Wayback Machine

25 Nov 2017

9秀飞书官方网站

- 网站首页
- 我们的产品
 - 独家ATW服务
 - 三体外贸网站建设
 - Facebook B2B商城
 - Facebook B2B培训
 - 软件下载
 - 旺铺装修
- Facebook.TW.谷歌账号出售
 - facebook账号
 - Twitter账号
 - 谷歌gmail账号
 - Google voice
 - Instagram账号出售
 - Facebook自动加友加群组软件
 - 外贸邮件群发服务器软件
- FB推广
- 博文资讯
 - 企业新闻
 - 行业新闻
 - 新闻动态
- 联系我们

Facebook B2B 全营销

开辟全新B2B流量渠道, 全面再营销大力提升转化

[了解更多](#)

三体外贸网站建设

海外设计师, 代码干净简洁. 打通Alibaba, 整合Facebook, 三位一体

[Read More](#)

Facebook B2B商城

摆脱简陋框架, 升级大气Facebook B2B商城, 阿里信息及客户可直接转移至商城

[Read More](#)

Facebook B2B培训

FACEBOOK B2B营销培训 阿里巴巴, 企业官网, Facebook三体结合, 六步运营捕获精准B2B客户

[Read More](#)

软件下载

体验最佳, 最符合facebook规则的辅助软件。

[Read More](#)

旺铺装修

海外设计师, 更懂客户喜好! 营销理念植入, 以数据为指导, 深度定制首页, 详情页, 主图. 拒绝盲目装修

[Read More](#)

9XIUFACEBOOK.NET

Facebook账号出售 facebook账号

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

1 capture 25 Nov 2017

2016 2017 2018

独家ATW服务

把阿里的优质信息批量转移到网站，同时完成信息优化。更快获得谷歌流量及排名

[Read More](#)

Facebook.TW.谷歌账号出售

网页设计是根据企业希望向浏览器传递的信息，进行网站功能策划，然后进行的页面设计美化工作，作为企业对外宣传物料的其中一种。

Facebook全新账号...

facebook新老账号出售 facebook广告账号出售 脸书全新账号出售

5 元

[Click to buy](#)

instagram账号出售...

instagram账号出售 INS账号出售 滤镜账号出售

4 元

[Click to buy](#)

外贸邮件群发服务器 外贸

外贸邮件群发服务器 外贸邮件群发软件

699 元

[Click to buy](#)

FACEBOOK自动加好友...

本软件可以实现以下主要功能：1、首先能够根据您的需要去抓取指定主页上的粉丝ID（Facebook用户信息）2、挖掘相应关键词

1699 元

[Click to buy](#)

Google voice...

Google voice出售 google voice新老账号出售批发 美国虚拟电话号码出售

15 元

[Click to buy](#)

9XIUFACEBOOK.NET

Facebook账号出售 facebook账号

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

Internet Archive Wayback Machine 1 capture 25 Nov 2017

Click to buy

谷歌gmail账号出售

Gmail账号出售批发 谷歌账号出售 youtube账号出售 批发

5元

Click to buy

了解更多

博文资讯

对于个人而言, 如果不会上网, 在这个时代将成为被笑话的对象, 而对于食品企业而言, 没有网址或是不会运用网络, 则很可能失去发展良机甚至关门大吉。有这样一个故事, 相信很多人都曾经听说过。在茂密的森林里, 有一只 [谈谈做信网站设计在工业中](#)

网站建设合同是在网站建设项目中, 企业(需要建网站方)和承建方(专业网站制作公司)之间共同确立的双方在项目中的权利, 义务和合作内容的契约文件。本文就网站建设合同应该包含哪些主要内容, 应该注意一些什么逐个 [西安创新设计中心正式开网](#)

随着网络技术的不断发展, 网络应用已经渗透到人类社会的各个角落。作为网络世界的支撑点的网站, 更是人们关注的热点: 政府利用网站宣传自己的施政纲领, 日益成为与百姓交流的直通车; 企业利用网站宣传自己的形象, 挖 [网站导航系统设计与内部报](#)

网站的良好运营靠的是什么? 靠技术, 肯定不是, 因为技术的发展是一个相对的概念, 不具有耐久性, 缺乏凝聚力, 如果仅仅靠这个, 是不能维系整个网站发展的。网站其实就是企业, 只不过它是提供给自己的客户以不同的产品 [合肥网页设计培训班_北大](#)

框架介绍 1. 前言 CMSEasy根据当前广为流行的敏捷开发方式, 实现了基于ROR模型框架, 能够快速高效的完成各种应用的开发和扩展。2. 环境 开发语言: PHP 数据库: MySQL [浅析几点网站内链之描文本](#)

分析过度优化会导致不好的后果、上网站的疑问、描绘不要过多堆砌关键词。良多站长在标题里和描绘里写量的环节词, 并且为了省劲通常会把标题和描绘一样, 这是大忌。标题写3到5个纽带词, 描绘里写100个字符, [就算网站差到你都想扔了。](#)

售前售后

- 售后1QQ:493661190
- 售后2QQ:3268796006
- 售后3QQ:2196582240
- 售后4QQ:290957977
- 售后5QQ:416257666
- 代理咨询QQ:395729905

我们的产品

- 独家ATW服务
- 三体外网站建设
- Facebook B2B商城
- Facebook B2B培训
- 软件下载
- 旺铺装修

联系我们

•

地址: 龙岩商务营运中心J幢青年创业大厦9楼8F

•

电话: +86 13685978016

•

邮箱: 493661190@qq.com

•

QQ:493661190

工作时间

周一至周五

•

9:00 - 12:00 AM

•

13:30 - 18:00 PM

9秀飞书官方网站 Copyright © 2012闽CP备1700772号-1热门关键词: facebook账号出售 facebook耐用广告号出售 facebook实名不封号出售 facebook推广 facebook店铺推广 facebook三合一网站 facebook外贸官网, facebook和阿里巴巴, 环球资源的有效合体

**TRANSLATION FROM SIMPLIFIED
CHINESE INTO ENGLISH**

9XIUFACEBOOK.NET CAPTURED ON NOVEMBER 25, 2017 USING INTERNET ARCHIVE

Facebook account sell facebo x +

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

http://www.9xiufacebook.net/

25 Nov 2017

2016 2018

9XiuFeiShu Official Website

- website homepage
- our products
 - Exclusive ATW service
 - Three-body foreign trade website construction
 - Facebook B2B Mall
 - Facebook B2B training
 - software download
 - Wangpu decoration
- Facebook, TW, Google account for sale
 - Facebook account
 - Twitter account
 - Google email account
 - Google voice
 - Instagram account for sale
 - Facebook Auto Plus Add Group Software
 - Foreign trade mail mass server software
- FB promotion
- Bowen information
 - Corporate News
 - Industry news
 - news
- contact us

Facebook B2B full marketing

Open up new B2B traffic channels, and comprehensive remarketing will greatly enhance conversion

[understand more](#)

[Three-body foreign trade website construction](#)

Overseas designers, the code is clean and simple. Open Alibaba, integrate Facebook, Trinity

[Read More](#)

[Facebook B2B Mall](#)

Get rid of the simple framework, upgrade the atmosphere Facebook B2B mall. All information and customers can directly transfer to the mall

[Read More](#)

[Facebook B2B training](#)

FACEBOOK B2B marketing training Alibaba, corporate official website, Facebook three-body combination, six-step operation to capture accurate B2B customers

[Read More](#)

[software download](#)

The best experience, the most suitable auxiliary software for Facebook rules.

[Read More](#)

[Wangpu decoration](#)

Overseas designers, better understand customer preferences! The marketing concept is embedded, guided by data, and deeply customized home page, detail page, and main picture. Refusing to blindly decorate

[Read More](#)

Facebook, ATW, Google

Facebook account sell facebook

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

1_capture 25 Nov 2017

[Exclusive ATW service](#)

Transfer Ali's premium information to the website in batches and complete information optimization. Get Google traffic and rankings faster

[Read More](#)

[Facebook.TW. Google account for sale](#)

The webpage design is based on the information that the enterprise wants to convey to the viewer, the website function planning, and then the page design beautification work, as one of the enterprise's external publicity materials.

[Facebook new account...](#)

Facebook new and old account to sell facebook advertising account to sell Facebook new account for sale

5 yuan

[Click to buy](#)

[Instagram account out...](#)

Instagram account sale INS account sale filter account for sale

4 yuan

[Click to buy](#)

[Foreign trade mail group server foreign trade](#)

Foreign trade mail group server foreign trade mail bulk software

699 yuan

[Click to buy](#)

[FACEBOOK automatically add friends...](#)

The software can achieve the following main functions: 1. First, you can capture the fan ID (Facebook user information) on the specified homepage according to your needs. 2. Mining the corresponding keywords.

1699 yuan

[Click to buy](#)

[Google voice...](#)

Google voice sells google voice new and old account to sell wholesale US virtual phone number for sale

15 yuan

[Click to buy](#)

[Google gmail account for sale](#)

Gmail account for sale wholesale Google account for sale youtube account for sale wholesale

9XIUFACEBOOK.NET

Facebook account sell facebook

https://web.archive.org/web/20171125172120/http://www.9xiufacebook.net/

Internet Archive Wayback Machine

1 capture 25 Nov 2017

OCT 2016 DEC 2018

[Google voice...](#)

Google voice sells google voice new and old account to sell wholesale US virtual phone number for sale

15 yuan

[Click to buy](#)

[Google gmail account for sale](#)

Gmail account for sale wholesale Google account for sale youtube account for sale wholesale

5 yuan

[Click to buy](#)

[understand more](#)

Bowen information

For individuals, if they don't go online, they will become the object of jokes in this era. For food companies, if they don't have a website or don't use the Internet, they are likely to lose their development opportunities and even close their doors. There is such a story, I believe many people have heard of it. In the dense forest, there is a [talk about WeChat website design in the industry](#).

The website construction contract is a contract document that establishes the rights, obligations and cooperation contents of the two parties in the project in the website construction project, the enterprise (need to build the website party) and the contractor (professional website production company). In this article, what should be included in the website construction contract, we should pay attention to what is the [official opening of the Xi'an Innovation Design Center](#).

With the continuous development of network technology, network applications have penetrated into every corner of human society. As a support point of the online world, the website is a hot spot for people to pay attention to: the government uses the website to publicize its policy agenda, and it has become a direct train to communicate with the people; the company uses the website to promote its image and dig the [website navigation system design and internal chain](#).

What is the good operation of the website? By technology, certainly not, because the development of technology is a relative concept, not durable, lack of cohesiveness, if only relying on this, it is impossible to maintain the development of the entire website. The website is actually a business, but it is a [training course for Hefei web design](#) provided to its customers with different products.

Introduction to the Framework 1. Introduction CMSeasy implements a ROR-based framework based on the current popular agile development method, which enables rapid and efficient development and expansion of various applications. 2. Environment Development Language: PHP Database: MySQL Department [analyzes the anchor text of some websites](#)

Analysis of over-optimization can lead to bad consequences, questions on the website, and depicting not too much. A lot of webmasters write the link words in the title and description, and in order to save energy, the title and the description are usually the same. This is taboo. Write 3 to 5 links in the title, write 100 characters in the description, [even if the website is bad, you want to throw it](#).

Pre-sale and after-sales

- [After sales 1QQ: 493661190](#)
- [After sales 2QQ: 32687760006](#)
- [After sales 3QQ: 2196582240](#)
- [After sales 4QQ: 290957977](#)
- [After sales 5QQ: 416257666](#)
- [Agent consultation QQ: 395729905](#)

our products

- [Exclusive ATW service](#)
- [Three-body foreign trade website construction](#)
- [Facebook B2B Mall](#)
- [Facebook B2B training](#)
- [software download](#)
- [Wanpu decoration](#)

contact us

-
- [Address: 8F, 9th Floor, Youth Building, J Building, Loneyan Business Operation Center](#)
-
- [Phone: +86 13685978016](#)
-
- [E-mail: 493661190@qq.com](#)
-
- [QQ: 493661190](#)

operating hours

Monday to Friday

-
- 9:00 - 12:00 AM
-
- 13:30 - 18:00 PM

9 show flying book official website Copyright © 2012 闽ICP备1700772号-1 Hot Keywords: facebook account sell facebook durable advertising number sale facebook real name never seal sale facebook promotion facebook store promotion facebook nrc

in-one website facebook foreign trade official website facebook and Alibaba. The effective combination of global resources